
 

 

Vorige week zat ik met Karst op het terras. Hij vroeg mij: 'Zeg 

Hoogstraten, Hoe moet dat nou met de dossierkennis bij 

GroenLinks als Frank straks geen raadslid meer is?' 

Ik kon niet anders antwoorden dan dat ik blij ben dat Frank nog 

door wil gaan als buitengewoon raadslid. 'Ja', zegt Karst, 'hij is 

inderdaad een buitengewoon raadslid.'  

'Hoe zie je hem nu nog knipogen vanaf de tribune?' vraag ik hem, 

ik bedoel... Die één- tweetjes worden nu wel lastig. 

'Wie gaat je nu bijpraten over de begroting en de jaarrekening?' 

vraagt Karst meteen terug. Als we zo beginnen... 

'Hoe kom je nou van je grote voorraad Merlot af?' vraag ik 

natuurlijk terug.  

'Bij wie moet je nou uithuilen als je de brede schouders van Frank 

niet meer hebt?' Hmm, Ronald... of Roel?  

Als je mij vraagt welk beeld er als eerste in mijn hoofd opkomt als 

ik aan Frank denk, dan is dat in Zuid Frankrijk, wachtend op de 

Tour de France. Ik ben op vakantie samen met mijn gezin en Ans 

en Frank met Emelie op zijn nek. Want dat is Frank in eerste plaats, 

een lieve, vriendelijke, integere en 'heerlijk zichzelf zijnd' persoon. 

Met een groot hart voor kinderen en jongeren.  

Als tweede denk ik aan alle beeldende uitdrukkingen: 

– Het plukken van het laag hangend fruit 

– elkaars nieren proeven 

– piketpaaltjes neerzetten 

– kikkers in de kruiwagen 

– Of tijdens een debat: het is vooral hameren op procedures ( wat 

over het algemeen een erg holle klank voortbrengt). Tegen het 

CDA, volgens mij. 

Frank is een raadslid dat veel kan, maar een specialist in verkeer, 

ruimtelijke ordening en gemeentefinanciën. Kan raadsbesluiten 

beoordelen op inhoud, heeft oog voor processen en weet hoe de 



 

 

hazen lopen. Ik weet dat hij het politieke spel gaat missen. 12,5 

jaar is ook niet mis. 

Frank was er al toen ik actief werd bij GroenLinks. Hij was 

fractievoorzitter toen ik fractie-assistent werd 10 jaar geleden. In 

die tijd heb ik drie kinderen gekregen en kwam hij altijd op 

kraamvisite met  een zorgvuldig uitgezocht cadeautje van Peters 

Pakhuis. 

En ja eerlijk, het zijn zijn schouders waar ik en ik denk alle 

fractieleden wel een keer op hebben geleund.  

Onder zijn leiding heeft GroenLinks veel gerealiseerd. We hebben 

deelgenomen aan de coalitie.  De laatste twee raadsperiodes zijn er  

belangrijke slagen gemaakt in het duurzaamheidsdenken binnen de 

gemeente Zeist. Het duurzaamheidsdenken is een integraal 

onderdeel van ons gemeentebeleid geworden met structurele 

financiering.  

En afgelopen verkiezingen heeft hij het fractievoorzitterschap 

overgedragen aan mij. En de afgelopen twee jaar was hij wederom 

een rots in de branding waar ik veel van heb geleerd in mijn nieuwe 

rol. Het siert hem enorm hoe hij de rol van coach heeft ingevuld en 

ruimte heeft geboden, aan alle fractieleden, om te groeien.  

Het team draait goed en ik ben blij dat je nog even door wilt gaan 

als buitengewoon raadslid. Maar voor de 12,5 jaar dat je als 

raadslid hebt gewerkt mag je trots terugkijken en denken:  

Zeist is mooier, groener en socialer mede dank zij jou.  

 

Laura Hoogstraten, 5 juli 2016 

 


